To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: IRBID DISTRICT ELECTRICITY Date: 26-08-2021 09:37:22 AM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: كهرباء محافظة اربد التاريخ: 26-08-2021 AM 09:37:22
The Extraordinary General Assembly Meeting of IRBID DISTRICT ELECTRICITY was held on 11:00 On 25-08-2021 at online. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 73.49%.	عقدت الهيئة العامة لشركة كهرباء محافظة اربد بتاريخ 25-08- 2021 على 11:00 اجتماعا غير عادي وذلك في عن بعد بواسطه وسيلة الاتصال المرئي والالكتروني وبنسبة حضور 73.49 %.
Subject: Increasing the company's Capital	الموضوع: زيادة راس المال
The General Assembly approved the increase of the company's capital from 8000000 to 10000000 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 8000000 سهم/دينار إلى 10000000 سهم/دينار, وذلك من خلال:
The Capital Increase Method	تحديد طريقة زيادة رأس المال
Stock dividends:	أسهم مجانية:
The General Assembly agreed to increase the company's current capital by (2) million shares / dinars at a value of one dinar per share, so that the increase is distributed to the shareholders of the company as free shares, each in proportion to its contribution to the company's capital in accordance with the instructions of the Securities Commission and the legislation in force in particular, provided that the value of the shares is covered The increase in the company's capital through the capitalization of an amount of (2) million Jordanian dinars from the balance of the accumulated retained earnings in the company, so that the company's authorized and subscribed capital becomes, after completing the procedures for the increase with the Comptroller General of Companies and the Securities Commission, (10) million dinars / share instead of The company's current capital of (8) million dinars / share.	1- وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة الحالي بمقدار (2) مليون سهم/ دينار وبقيمة دينار واحد للسهم وبحيث توزع الزيادة على المساهمين في الشركة كأسهم مجانية كالربنسبة مساهمته برأسمال الشركة وفقلاتعليمات هيئة الاوراق المالية والتشريعات السارية بالخصوص وعلى ان تتم تغطية قيمة اسهم الزيادة في راسمال الشركة من خلال رسملة ما مقداره (2) مليون دينار اردني من رصيد الأرباح المدورة المتراكمة في الشركة و ليصبح بذلك راسمال الشركة المصرح به والمكتتب بعد استكمال إجراءات الزيادة لدى مراقب عام الشركات وهيئة الاوراق المالية (10) مليون دينار /سهم بدلاء من راسمال الشركة الحالي والبالغ (8) مليون دينار /سهم.
Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: yousef Mohaidat

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: yousef Mohaidat